

Title (en)
Sports shoe

Title (de)
Sportschuh

Title (fr)
Chaussure de sport

Publication
EP 0823222 A1 19980211 (FR)

Application
EP 97109355 A 19970610

Priority
FR 9610097 A 19960806

Abstract (en)

A sports boot with a rigid shell comprises a tubular leg section (1) which opens at the front and is connected by side pivots (2) to a lower section (3) covering the foot. The rearward movement of the leg section (1) is limited by the interaction of its lower edge with a projecting collar (5) round the heel of the foot section. The lower end of the leg section of the boot has an inverted U-shaped recess (10) forming side lugs (15) for the pivots (2) and equipped with adjustable cams (8) which enable the limited rearward movement of the leg section to be varied.

Abstract (fr)

Chaussure de sport à coque rigide présentant une tige (1) ouvrable sur l'avant qui est reliée par des articulations (2) à une base de coque (3) et qui est arrêtée en pivotement vers l'arrière par l'intermédiaire de sa bordure inférieure (6) qui prend appui sur un rebord (5) de la base de coque (3). Une échancreure (10) en forme de "U" renversé est réalisée dans la bordure inférieure (6) de la tige (1) dans le prolongement de la zone dorsale (7) de cette dernière pour l'affaiblir à cet endroit et diminuer la longueur d'appui de sa bordure inférieure (6) sur le rebord (5) de la base de coque (3). Au moins une came amovible (8) est susceptible d'être mise en oeuvre dans l'échancreure (10) pour empêcher toute déformation élastique vers l'arrière de la tige (3). <IMAGE>

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A43B 5/0452 (2013.01 - EP US); **A43B 5/0474** (2013.01 - EP US); **A43B 5/0476** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 3775871 A 19731204 - SERKO R
- [A] EP 0375604 A1 19900627 - LANGE INT SA [CH]
- [A] DE 8020857 U1 19801106
- [A] FR 2619999 A1 19890310 - SALOMON SA [FR]

Cited by

FR2782612A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0823222 A1 19980211; FR 2752147 A1 19980213; FR 2752147 B1 19981009; US 5901470 A 19990511

DOCDB simple family (application)

EP 97109355 A 19970610; FR 9610097 A 19960806; US 90225797 A 19970729